



SA Scholarship & Awards 2024/25

We are pleased to announce that SA Scholarships and SA Awards for SA full members (for at least 1 year) are now open for application.

Please refer to the Staff Association website for further details: https://staff.hkust.edu.hk/service_sch.

Application Deadline: **8 November 2024 (Friday)**

Autumn Pear Giveaway

We are happy that our SA members have received the autumn pear from us before the Mid-Autumn Festival. We hope that you have enjoyed the pears with your friends and families.



HKUSTSA Christian Fellowship Event: Saint Flower Stained Glass Class



HKUSTSA Christian Fellowship would like to invite you to join the class and enjoy the process of making imitation glass painting. No prior knowledge of painting is required.

Details

Date: 20 & 27 November 2024 (Wed)

Time: 12:45pm-2:00pm Venue: To be announced

Fee: \$50

Application Deadline: **13 November 2024 (Wed)**

Details: <https://cfellowship.webhost.hkust.edu.hk/最新消息/>

Remarks: Participants are required to attend both classes.

Campus News

Kids@UST Science Workshop (Dec 2024)

Kids@UST science workshop, Reverse Treasure Hunting, is now open for application! Senior primary students who are interested in science are welcome to join. Our instructors will guide students through the basics of map reading and creating their own treasure map, while exploring designated spaces of the HKUST campus. From freehand drawing to measurement with tools, students will experience different methods through a series of activities. They can understand more about scale, map reading and measurement, so as to nourish in them the concept of accurate measurement and representation.

Course Details

Date: 28 OR 30 December 2024 (Sat OR Mon)

Target: Primary 4 to 6 students

Instructors: HKUST UG Student Instructors

Language: Cantonese (All teaching materials and workbook are written in Traditional Chinese)

Application Deadline: **24 November 2024 (Sun)**

Fee: \$700 (A special discount is offered to HKUST Staff with an original price of HK\$750)

Details and application: <https://cdgt.hkust.edu.hk/rth>

Enquiry: Email to kids@ust.hk or call (852)3469-2673



科大教職員協會獎學金及獎項

科大教職員協會獎學金及獎項現正接受申請。現職於香港科技大學並已加入教職員協會至少一年並符合其他計劃申請資格的全職會員均可遞交申請。

詳情請參閱本會網頁：https://staff.hkust.edu.hk/service_sch.html

截止日期：2024年11月8日（星期五）

中秋贈送秋月梨活動

適逢中秋佳節，科大教職員協會向各位同事贈送秋月梨，祝願同事及家人在這個美好的節日裡幸福美滿。



科大教職員基督徒團契講座—聖花藝術體驗工作坊



於聖花藝術體驗工作坊內，參加者可學習運用乾粉彩等不同材料及技巧製作仿玻璃畫。除了製作出獨特的擺設外，亦希望參加者可享受製作過程。參加者毋需具備繪畫基礎。工作坊詳情如下：

日期：2024年11月20日及27日（星期三）

時間：下午12時45分至2時

地點：稍後通知

語言：廣東話

費用：\$50

報名：<https://cfellowship.webhost.hkust.edu.hk/最新消息/>

截止報名日期：2024年11月13日（星期三）

校園消息

「小朋友@科大」科學工作坊 (2024 年 12 月)

由「小朋友@科大」舉辦的科學工作坊—「反轉尋寶」現正接受報名！歡迎所有對科學有興趣的高小學生參加，導師將講解比例圖的基本概念，引導學生循序漸進且有系統地，解讀圖內的資訊。學生亦有機會走到科大校園不同的空間，利用簡單的量度工具，徒手製作自己的藏寶圖；透過一系列體驗活動，應用課堂所學的知識，嘗試仔細並準確地繪圖。

工作坊詳情如下：

日期：2024 年 12 月 28 日或 30 日（星期六或星期一）

對象：小四至小六學生

導師：「小朋友@科大」本科生導師

授課語言：粵語(所有教材，包括簡報及筆記均為繁體中文)

截止報名日期：**2024 年 11 月 24 日（星期日）**

費用：港幣 700 元(科技大學教職員優惠) [原價港幣 750 元]

課程簡介及報名：<https://cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant/rth>

查詢：電郵至 kids@ust.hk 或致電(852) 3469-2673



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站：<https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵：staff@ust.hk